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Hei,
 
Er enig i at trykket av hjort mot jordbruksområder på deler av Osterøy må gjøres noe med. 
Jeg støtter også at de tre valdene som har søkt om redusert minsteareal får innvilget dette. 
Blant annet fordi de alle skyter rundt 100% av kvoten og fordi mye hjort samler seg i disse 
områdene og derfor er muligheten størst her til å ta ut ekstra dyr for å få bestanden ned. 
MEN uttaket må være balansert og ikke ensidig rettet mot enkelte kategorier i disse 
områdene. Dersom hjortebestanden skal ned og det skal gjøres gjennom økt uttak av eldre 
koller må det gjøres jevnt over i alle vald på Osterøy! Det å holde kjønnsbalansen i hele 
bestanden er særdeles viktig for å kunne opprettholde en sterk hjortestamme.
Når det gjelder reduksjon av hjortebestanden på Osterøy generelt er det for mye fokus på 
minsteareal. Regulering av minsteareal er et verktøy for å oppnå den bestanden vi ønsker. 
Det som må ligge til grunn for avskytningen må være basert på hvor stor 
bestand/vinterbestand vi ønsker å ha på sikt og så må avskytningen legges opp mot det.
F.eks har vi i følge NINA rapporten en vinterbestand på ca 1340 hjort. Vinterbestanden vil 
avgjøre hvor mange kalver som blir født (tilveksten) og det er den tilveksten vi etterhvert 
må få kontroll på.
En vinterbestand på rundt 900 hjort vil gi en tilvekst på mellom 250 og 350 kalver avhengig 
av hvor mange 1 1/2 årige koller som går i brunst. Man vil da ved å ta ut tilveksten på sikt 
kunne felle rundt 300 hjort pr. år. 300 hjort pr. år har ikke vært felt siden 2008.      
 
 
Mvh
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